
Vragen voor het vragenhalfuur van Datum  
 
vragen van  : CDA  
aan wethouder : Voorink  
over   : Heuvellaan 50 

 

 

In de raadsvergadering van 27 januari jongstlede geeft de CDA fractie verzocht om de brief d.d. 20 

december 2020 van de omwonenden van Heuvellaan 50, vertegenwoordigd in de stichting 

Heuvelpark, te agenderen voor de commissie.  

Daarnaast is vandaag de beantwoording van de artikel 41 vragen van Democraten Hilversum 

gepubliceerd. 

Graag willen we met de wethouder in gesprek over de wijze waarop we verder gaan met dit dossier.  

Specifiek hebben we nu ook al een drietal vragen die we vooruitlopend op dat gesprek willen stellen in 

het ‘vragenuurtje’. 

 

1. De bewoners verwijzen naar een ‘rigide eis van de gemeente’ voor 50% werkfunctie.  

In de beantwoording van de vragen van DH wordt verwezen naar de analyse van Ecorys. 

In hoeverre staat deze ‘eis’ nog open voor discussie? 

 

2. Gesteld wordt dat dat toegekende conclusies over de landschappelijke en architectonische 

waarden van het terrein aan de Heuvellaan 50 in het visiedocument Noordwestelijk 

Villagebied een omissie is geweest. Hoe verhoud zich dit tot de expliciete verwijzing in 

dit document naar de Heuvellaan 50 met als kwalificatie “het bijzondere perceel met nog 

aanwezige tuinhistorische waarde”  

 

Wanneer gaat er weer een gesprek plaatsvinden tussen de ontwikkelaar en de omwonenden? 

Het laatste gesprek met Local dateert alweer van 29 mei 2020 Bovendien houdt deze nieuwe 

schets nog steeds geen rekening met de fundamentele bezwaren van de stichting Heuvelpark, 

ondermeer behoud van de tuin-architectonische vijverpartij (zoals expliciet vernoemd in het 

visiedocument Noordwestelijk Villagebied) en de instandhouding van de huidige groenstrook 

aan de Noordzijde van het perceel. 

  
 

Conceptantwoord -penvoerder is, Morris Jabri, Tel: (035) 629 28 00   

 
 
 
 
 
 

 



 


